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Redaktor:  

"Už zajtra sa do rokovacej sály v Technopole vrátia petržalskí poslanci, aby zmenili rozpočet na 
budúci rok. Ide o sumu cez 27 miliónov eur a z rozvojových projektov si samospráva trúfa na výstavbu 
plavárne či otvorenie zimného štadióna.  

Petržalka nielen bilancovala, ale aj si dala ciele do ďalšieho obdobia a o tom už vie starosta 
Vladimír BAJAN."  

Vladimír BAJAN, starosta Petržalky:  

"Samospráva Petržalky sa má s čím pochváliť a za úspech považujem, že sme dokázali šetriť 

a fungovať a prijímať racionalizačné opatrenia, ktoré sa neodrazili na znížených... na zníženej kvalite 

služieb. Sa nám podarila naštartovať plaváreň, ktorá je v tejto dobe po vyhodnotení, vysúťažení 

projektu pripravená na realizáciu, zimný štadión, ktorý sa kolauduje intenzívne a myl by byť v druhej 

dekáde januára pripravený pre verejnosť. A tak isto je plánovaná viacúčelová športová hala. Čo je 

veľmi dôležité, rozšírili sme kapacity svojich materských škôl približne o 130 miest, považujem to za 

veľmi dôležité v tejto dobe. Sme stále najlepšie hodnotená samospráva v Bratislave a verím, že 

naštartujeme aj nové aktivity, chceme byť vzorom pre jednotlivé úrady a myslím si, že to naštartovanie 

je veľmi dôležité, pretože Petržalka je predurčená na úspech, ak sa nedáme zlomiť niektorými inými 

aktivitami. Oddýchnime si a s novou vervou do nového roku, i keď si myslíme, že to bude nie až také 

veselé, ale... Máme pred sebou naozaj zaujímavý rok, za sebou zaujímavé dva roky, ja si myslím, že 

sa dosť veľa roboty urobilo, mohlo sa viac, naozaj, ale to je ako v živote, nemôžete byť so všetkým 

spokojní." 


